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Nr. 95 BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN EN
SPORT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 11 september 2009

In de beantwoording van de kamervragen, gesteld door het lid Joldersma
(CDA), van 4 september 2008 inzake alcoholhoudende energiedrankjes
(Aanhangsel der Handelingen, vergaderjaar 2007–2008, nr. 3475), heb ik
toegezegd deze drankjes aan een risicoschatting te laten onderwerpen
door het Bureau risicobeoordeling van de Voedsel en Waren Autoriteit.
Naar aanleiding hiervan heeft het Bureau risicobeoordeling een onafhan-
kelijk literatuuronderzoek uitgevoerd. Bijgaand doe ik u, mede namens de
minister voor Jeugd & Gezin, dit literatuuronderzoek toekomen1.

Er zijn geen indicaties dat de inname van alcoholhoudende energie-
dranken op dit moment een omvangrijk probleem is. De uitkomsten van
dit onderzoek en van het onderzoek naar effecten van waarschuwings-
labels op alcoholhoudende dranken geven mij geen aanleiding over te
gaan tot introductie van waarschuwingsteksten op alcoholhoudende
energiedrankjes of tot het ondernemen van andere acties.

De minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
A. Klink
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1 Ter inzage gelegd bij het Centraal Informa-
tiepunt Tweede Kamer.
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